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Conceptnotulen 24e Algemene Ledenvergadering 

gehouden op maandag 30 mei 2022 in Congrescentrum Het Forum, Roermond 
 
Agendapunt 1: Opening door de voorzitter 
Arie Gramsma, voorzitter van Sportvisserij Limburg (SL), opent de 24e Algemene Ledenvergadering om 
19.30 uur en heet alle aanwezigen hartelijk welkom.  
Het is fijn om deze reguliere ALV weer in deze vorm te kunnen houden en ook weer gewoon in de 
maand mei zoals de leden dat gewend zijn. De reguliere Algemene Ledenvergaderingen van 2020 en 
2021 moesten door de coronapandemie worden verplaatst naar momenten na de zomervakantie. Het 
is goed om de aangesloten hengelsportverenigingen weer te kunnen ontmoeten, de draad kan weer 
worden opgepakt. Dat geldt ook voor alle activiteiten. Na deze twee jaar veel minder te hebben kunnen 
oppakken en vorig jaar ook nog veel extra werk gehad te hebben door het hoogwater en de overlast 
die dat bracht bij toch een aanzienlijk aantal verenigingen hoopt het bestuur nu op betere, normalere 
tijden waarin de reguliere taken weer kunnen worden uitgevoerd. Dat betekent o.a. ook het houden 
van regiobijeenkomsten, het geven van vislessen, het organiseren van wedstrijden, het bezoeken van 
verenigingen, samen vissen met ouderen en alle activiteiten die ervoor zorgen dat het sportvissen in 
onze provincie gewaarborgd blijft. Daar hoort ook het uitbouwen van de controle en handhaving bij en 
het voeren van de relatiegesprekken met alle partijen die het samen met de georganiseerde hengelsport 
mogelijk maken dat sportvissen op zoveel mogelijk plekken is toegestaan. 
 
Introductie 
Namens het bestuur zijn aanwezig: Arie Gramsma, Dieter Breuer, Cornel van Schayck,  
Thijs Belgers en Didier Lemmens.  
Van het bureau zijn aanwezig: Patricia Koelen, manager bedrijfsvoering, Ramon Pasmans en Jorg 
Nelissen, adviseurs en Andres de Rouville, medewerker Doelgroepenactiviteiten en ondersteuning 
Projecten.  
Opmerking: Patricia Koelen is, samen met Astrid Galis en Roland van Aalderen van het landelijk bureau, 
tevens vertrouwenscontactpersoon voor alle aangesloten hengelsportverenigingen.  
 
Een bijzonder woord van welkom aan: 

- Marjan van Kampen, voorzitter en Bennie van Til, namens het landelijk bestuur.  
Joop Bongers, directeur van Sportvisserij Nederland, zou eveneens aanwezig zijn, maar moet 
in verband met gezondheidsredenen verstek laten gaan. Graag hadden wij hem vanavond in 
het zonnetje gezet. Joop neemt per 1 juli a.s. na een jarenlang dienstverband afscheid van de 
sportvisserijorganisatie. Daar wordt op een ander moment op gepaste wijze bij stilgestaan.  

- Cor Cornelissen, lid van de Arbitragecommissie. 
- Hans van den Akker, Chris Arets, Cor Cornelissen en Ger Timmermans, de leden van het 

Decoratiecollege.  
- Chris Arets, Loek Groenendijk en Léon Wijers, de leden van de Kascommissie.  
- De leden van de project- en werkgroepen van Sportvisserij Limburg.  
- Rian de Jong en Henk Embregts, namens Sportvisserij Zuidwest Nederland. Henk is bestuurslid 

aldaar en portefeuillehouder Controle & Handhaving. Rian ondersteunt Sportvisserij Limburg 
(SL), gelet op de samenwerking die met onze buurfederatie is aangegaan op het gebied van 
Controle & Handhaving, vanuit haar functie als hoofd van het Team BOA-Ondersteuning. 

 
Gedenkminuut:  
Helaas is de federatie ook het afgelopen jaar meermaals opgeschrokken door de trieste kennisgevingen 
over leden, bestuursleden en oud-bestuursleden die ons het afgelopen jaar zijn ontvallen.  
Ter nagedachtenis aan alle leden, bestuursleden en oud-bestuursleden die in het afgelopen jaar van 
ons zijn heengegaan nemen de aanwezigen een minuut stilte in acht.  
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Agendapunt 2: Presentielijst, vaststellen quorum en vaststellen agenda 
De presentielijst is door bestuursleden van 29 aangesloten hengelsportverenigingen (HSV’en) getekend. 
Deze verenigingen vertegenwoordigen in totaal 103 stemmen. Het totaal aantal stemmen van alle 
aangesloten verenigingen bedraagt 324 stemmen. Vooraf hebben eveneens 29 verenigingen 
aangegeven verhinderd te zijn de vergadering bij te wonen. 

De stukken voor deze vergadering zijn 23 april jl. per post aan de secretariaten van alle aangesloten 
verenigingen verstuurd. In de uitnodiging werd eenieder uitgenodigd om vragen n.a.v. de agenda en/of 
de meegezonden stukken of t.b.v. de rondvraag vooraf te stellen, dit om een spoedig verloop van de 
vergadering te bewerkstelligen. Er zijn naar aanleiding van dit verzoek géén vragen en/of opmerkingen 
binnengekomen bij het bestuur of bij de manager bedrijfsvoering binnengekomen. 

Voorzitter Gramsma vraagt of eenieder kan instemmen met de agenda.  
Hans Logtens, HSV De Goede Hoop Blerick, merkt naar aanleiding van agendapunt 7c op dat decharge 
aan het bestuur wordt verleend en niet aan de penningmeester en het bestuur, zoals nu is geformuleerd. 
 
De agenda wordt door de aanwezige verenigingsbestuurders aldus vastgesteld. 
 
Agendapunt 3: Terugblik op het wedstrijdseizoen 2021 
Het was een succesvol jaar voor de Limburgse wedstrijdvissers. Normaliter worden aan de succesvolle 
kanjers van het afgelopen seizoen onder luid applaus bloemen en een cadeaubon uitgereikt. In 2022 is 
besloten om de kampioenen binnenkort tijdens een nog te organiseren feestavond in het zonnetje te 
zetten, zodat zij op informele wijze gezamenlijk kunnen terugblikken op het heugelijke wedstrijdseizoen 
2021. 
 
Wel wordt onder vertoon van foto’s van de kampioenen van de Youth Challenge U15 en U20 en het 
Open Nederlands Kampioenschap (ONK) U15, U20 en U25 en het Nederlands Kampioenschap U15 kort 
stilgestaan bij de mooie prestaties van de wedstrijdvissers, waarna applaus vanuit de vergadering voor 
de succesvolle wedstrijdvissers volgt. 
 

- Youth Challenge U15 - 1
e
 plaats: Kas Rutten  

- Youth Challenge U20 - 1
e
 plaats: Stefan Gommans / 2

e
 plaats: Diesel Westerhoff  

- ONK Dobbervissen Junioren U15 - 3
e
 plaats: Collin Sijben  

- ONK Heren - 1
e
 plaats: Jeffrey Valckenborgh / 3

e
 plaats: Gerard van Eijk  

- ONK Teams - 2
e
 plaats: HSV De Karper Voerendaal  

- Nederlands Kampioenschap U15 - 2
e
 plaats: Collin Sijben  

 
Ramon Pasmans, medewerker van Sportvisserij Limburg, maar tevens begenadigd wedstrijdvisser pakte 
met het team JWP Waterservice het goud op het WK Feeder voor Clubs in Bulgarije. Aan Ramon werden 
onder luid applaus bloemen overhandigd voor deze knappe prestatie.    
 
Het wedstrijdseizoen 2022 is onlangs van start gegaan. Sportvisserij Limburg wenst alle deelnemers 
aan de wedstrijden veel succes. 
 
Agendapunt 4: Vaststellen verslagen 23e Algemene Ledenvergadering Sportvisserij 
Limburg d.d. 30 augustus 2021 en extra Algemene Ledenvergadering d.d. 14 maart 2022  
Het verslag van de 23e Algemene Ledenvergadering wordt niet paginagewijs aan de orde gesteld. 
Spoedig na de ALV van 30 augustus 2021 zijn de conceptnotulen aan de aangesloten verenigingen 
gestuurd met het verzoek eventuele op- en aanmerkingen aan te geven bij het bestuur of de manager 
bedrijfsvoering.  
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Ger Timmermans, HSV ’t Loze Vissertje Wessem, vraagt naar aanleiding van het genotuleerde inzake 
“Aanvraag controle viswater” wie het aanspreekpunt hiertoe is. Toegelicht wordt dat Rian de Jong het 
aanspreekpunt is en dat men haar voor meer info tijdens de pauze of na de vergadering hierover kan 
aanspreken. 
 
Het verslag van de extra Algemene Ledenvergadering van 14 maart 2022 wordt ook niet paginagewijs 
aan de orde gesteld. Er zijn geen opmerkingen naar aanleiding van het verslag. 
 
Beide verslagen worden door de leden aldus vastgesteld. 
 
Agendapunt 5: Jaarverslag 2021 en infographic 
Er zijn geen opmerkingen naar aanleiding van het jaarverslag. Het jaarverslag geeft helder aan waar 
door het bestuur en het team in het voorbije jaar aan is gewerkt. Het verslag wordt tevens aan externe 
relaties gezonden, zodat zij eveneens uitgebreid kennis kunnen nemen van de activiteiten van 
Sportvisserij Limburg. De infographic geeft op heldere en beknopte wijze de belangrijkste feiten uit het 
jaarverslag weer. 
 
De voorzitter vraagt of de aanwezigen kunnen instemmen met het jaarverslag 2021.  
 
Het jaarverslag 2021 van Sportvisserij Limburg wordt met dank aan de samenstellers vastgesteld. 
 
Agendapunt 6: Vaststellen definitieve tekst statutenwijziging Sportvisserij Limburg zoals 
voorgesteld tijdens ALV d.d. 30 augustus 2021 
Tijdens de ALV van 30 augustus 2021 werd door de leden besloten om op basis van de voorgestelde 
wijzigingen de statuten te laten aanpassen. Deze aanpassingen zijn vervolgens met notaris Cremers in 
Roermond besproken. De definitieve tekst die hieruit voortvloeide, is meegezonden met de stukken ten 
behoeve van deze vergadering. Het is bij het aanpassen van statuten gebruikelijk dat de definitieve 
tekst ter besluitvorming aan de leden wordt voorgelegd.  
 
André Reumkens, HSV Strijthagen Landgraaf, vraagt of in de statuten kan worden opgenomen dat er 
een maximum is verbonden aan het aantal zittingstermijnen van bestuursleden van Sportvisserij 
Limburg. Cornel van Schayck geeft aan dat dit een punt betreft voor het huishoudelijk reglement. Dit 
reglement is inmiddels op meerdere onderdelen gedateerd en behoeft enkele aanpassingen. Genoemd 
voorstel kan hierin worden meegenomen. In de overwegingen om genoemde wijziging mee te nemen, 
wordt echter ook gekeken naar de borging van de kwaliteit van het bestuur. Deze zal bewaakt moeten 
worden. Gegeven is dat het tegenwoordig redelijk lastig is om gekwalificeerde en ervaren bestuurders 
te vinden die een dergelijke taak tegen een vrijwilligersvergoeding wensen te vervullen.  
Loek Groenendijk, HSV V.I.N. Nuth, onderstreept het voorstel van André Reumkens en geeft aan dat 
dit aansluit op zijn eerder gedane schriftelijke voorstel aan het bestuur en dat ervaring leert dat 
vrijgekomen plekken binnen een bestuur altijd weer worden opgevuld.  
Voorzitter Gramsma geeft aan dat hij begrijpt waarom het voorstel wordt gedaan, maar benadrukt 
nogmaals omtrent borging van kwaliteit dat het niet zo eenvoudig is om goede bestuursleden bereid te 
vinden een functie binnen het federatiebestuur te laten bekleden. Dit komt mede doordat de Wet 
Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR) nieuwe regels voor tegenstrijdig belang bevat. Om 
ongewenste belangenverstrengeling te voorkomen, kan een bestuurder van de federatie eigenlijk geen 
bestuursfunctie meer bekleden bij een hengelsportvereniging. De voorzitter zegt toe dat alle 
inspanningen worden verricht om nieuwe aanwas van bestuursleden bij het federatiebestuur te 
verkrijgen. 
De voorzitter besluit te peilen of de leden een schriftelijke stemming over dit voorstel wensen. Door 
middel van handopsteking wordt duidelijk dat 10 personen een schriftelijke stemming wensen. Deze 10 
personen vertegenwoordigen echter geen 10 verschillende verenigingen.  
Hans Logtens, HSV De Goede Hoop Blerick, geeft aan dat de peiling voldoende uitwijst en dit nu geen 
verdere discussie behoeft. Het is duidelijk dat het bestuur de boodschap serieus neemt om nieuwe 
bestuursleden te werven.  
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Tevens merkt hij op dat het heel begrijpelijk is dat na 3 zittingstermijnen niet zomaar afscheid wordt 
genomen van een zeer ervaren en verdienstelijk bestuurslid, enkel en alleen omdat dit in een 
huishoudelijk reglement zou zijn opgenomen.  
In dat geval zou aan de vergadering een voorstel kunnen worden gedaan waarin wordt gemotiveerd 
waarom betreffend bestuurslid nogmaals voor een termijn wordt voorgedragen. Tot slot wordt door 
Hans Logtens opgemerkt dat hij in aansluiting op datgene wat hij onder agendapunt 4 meldde, graag 
ziet dat artikel 12f. als volgt wordt gewijzigd. “Het dechargeren van het algemeen bestuur en dagelijks 
bestuur voor het gevoerde financiële beleid en beheer.” Dit, omdat het dagelijks bestuur een afgeleide 
is van het algemeen bestuur en een ledenvergadering zich uitspreekt over het beleid van het algemeen 
bestuur. 
Bij de volgende door te voeren wijzigingen zal dit worden meegenomen. Omdat nu de definitieve tekst 
ter besluitvorming voorligt, kan er niets meer worden gewijzigd. 
 
De definitieve tekst ten behoeve van het wijzigen van de statuten wordt door de leden vastgesteld. 
 
Agendapunt 7: Financiën Sportvisserij Limburg 
Alvorens tot agendapunt 7a over te gaan, geeft Thijs Belgers als waarnemend penningmeester een 
toelichting voor de reden dat hij dit agendapunt gaat behandelen. Eric Schaufeli, penningmeester is per 
21 april jl. tussentijds afgetreden als bestuurslid. Laatstgenoemde wordt bedankt voor zijn inzet en 
diensten gedurende de afgelopen 3 jaar. Onder agendapunt 8b zal diens opvolging aan de orde worden 
gesteld. 
 
7a. Kascommissie 
Op 16 februari 2022 vond de jaarlijkse kascontrole over het boekjaar 2021 plaats. 
Hierbij waren de volgende personen aanwezig: Chris Arets, EKH Goudwinde Kerkrade; Loek 
Groenendijk, HSV V.I.N. Nuth; Léon Wijers, HSV St. Petrus Leeuwen en Eric Schaufeli, penningmeester. 
 
Naar aanleiding van eerdere bijeenkomsten alsmede de controle op 16 februari jl. door de leden van de 
Kascommissie is een verslag opgesteld waarin de conclusies naar aanleiding van deze controle aan de 
leden nader worden toegelicht. Léon Wijers leest dit verslag ter vergadering voor de volledigheid aan 
de aanwezigen voor. Betreffend verslag was tevens aan de stukken ter voorbereiding op deze ALV 
toegevoegd. Het controleverslag is door Chris Arets, Loek Groenendijk en Léon Wijers ondertekend.   
 
De commissieleden worden bedankt voor de controle die naar eer en geweten is uitgevoerd. Er zijn 
geen vragen naar aanleiding van de bevindingen van de Kascommissie. Tevens worden de 
penningmeester en de manager bedrijfsvoering bedankt voor het keurig op orde hebben van de 
financiële administratie alsmede voor hun adequate aanlevering van gevraagde gegevens. 
 
De waarnemend penningmeester meldt dat leden van de kascommissie telkens na twee jaar aftreden 
om integriteit te waarborgen. Chris Arets en Léon Wijers worden bedankt voor hun inzet als lid van de 
Kascommissie en zijn nu aftredend. Om die reden ontstaan er twee vacatures. 
 
7b. Verkiezing Kascommissie 
Gelet op de twee ontstane vacatures wordt door de waarnemend penningmeester gevraagd of er 
gegadigden zijn om de taken van de scheidende leden over te nemen. 
 
Volgende leden hebben zich ter vergadering aangemeld als lid van deze commissie: Hans Logtens, HSV 
De Goede Hoop Blerick; Herman van Schaaik, HSV Heksenberg Heerlen. Beiden worden bedankt voor 
hun bereidheid om de ontstane vacatures de komende twee jaar in te vullen. Loek Groenendijk, HSV 
V.I.N. Nuth, is nog voor één jaar zittend lid. 
 
7c. Jaarrekening 2021 
De jaarrekening 2021, de goedkeurende verklaring en de toelichting van het bestuur zijn vooraf aan de 
leden toegestuurd.  
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Alvorens de jaarrekening 2021 beknopt toe te lichten, meldt de waarnemend penningmeester dat de 
jaarrekening met ingang van boekjaar 2022 niet meer wordt samengesteld door de penningmeester 
van het bestuur van Sportvisserij Limburg.  
De afgelopen tijd zijn 4 offertes bij diverse kantoren opgevraagd en in de AB-vergadering van 21 april 
jl. heeft het bestuur besloten om gebruik te gaan maken van de diensten van Fiscam in Roermond. Zij 
zorgen voor een samenstellingsverklaring voor een bedrag ad € 2.450,-- excl. BTW.  
 
De waarnemend penningmeester licht toe dat het jaar 2021 is afgesloten met een positief saldo van 
€ 84.149,--. Dat bedrag is tot stand gekomen door middel van een totaal van baten van € 670.278,--. 
Aan activiteitenlasten is € 74.009,-- gespendeerd. Er is een totaal aan beheerlasten van € 510.788,-- 
tot stand gekomen. Deze lasten bestaan uit salarissen, sociale lasten, pensioenlasten, afschrijvingen, 
overige personeelskosten, huisvestingskosten, verkoopkosten, autokosten, kantoorkosten, 
bestuurskosten, algemene kosten, kosten van visrechten en schadevergoedingen (ten gevolge van het 
hoogwater). 
 
Het resultaat is gunstig beïnvloed door stijging van baten en een daling van activiteitenlasten, sociale 
lasten, afschrijvingen materiële vaste activa, huisvestingskosten, kantoorkosten, kosten visrechten en 
bijzondere lasten. 
 
Het resultaat is ongunstig beïnvloed door een daling van rentebaten en soortgelijke opbrengsten en een 
stijging van salarissen, pensioenlasten, overige personeelskosten, verkoopkosten, autokosten, 
algemene kosten, schadevergoeding hoogwater en rentelasten en soortgelijke kosten. 
 
Gevraagd wordt of er naar aanleiding van de jaarrekening 2021 alsmede de toelichting vragen en/of 
opmerkingen zijn.  
 
Ger Timmermans, HSV ’t Loze Vissertje Wessem, vraagt wat er onder de schadevergoeding wordt 
verstaan. De waarnemend penningmeester licht toe dat hieronder het bedrag ten behoeve van de 
uitkering van de schadevergoeding door het hoogwater is opgenomen. 
 
Hans Logtens, HSV De Goede Hoop Blerick, vraagt wie de jaarrekening heeft samengesteld. Hij neemt 
aan dat dit de penningmeester, Eric Schaufeli, heeft gedaan en merkt op dat dit bij hem de vraag 
oproept of het wenselijk is dat de penningmeester zelf de jaarrekening opstelt. De waarnemend 
penningmeester licht toe dat dit een vaker gehoorde opmerking is, waarna het bestuur dan ook heeft 
besloten om, zoals eerdere vermelding onder 7c, met ingang van het boekjaar 2022 de jaarrekening te 
laten samenstellen door Fiscam.  
 
Daarnaast stelt Hans Logtens een vraag over 3 niet-gedefinieerde kolommen op pagina 4. Kolom 1 
betreft 2021, kolom 2 betreft het begrootte bedrag en kolom 3 betreft het jaar 2020. 
 
Tevens wordt bemerkt dat op pagina 7 een pencorrectie noodzakelijk is: De feitelijke activiteiten worden 
tot en met oktober 2021 uitgevoerd aan de Noordhoven 19a te Roermond. Vanaf november vinden deze 
plaats aan de Hornerweg 2 te Roermond. 
 
Ook opgemerkt is dat op pagina 9 wordt gesproken van een stichting en op pagina 10 van een 
onderneming. Dit behoort “vereniging” te zijn.  
 
Gevraagd wordt naar uitleg behorende bij het bedrag ad € 19.360,-- op pagina 17, voor de werving en 
selectie van een nieuwe medewerker. De waarnemend penningmeester licht toe dat in navolging van 
eerdere succesvolle wervingsprocedures ook ditmaal eerst gepoogd is om zelf de geschikte kandidaat 
te vinden. Dit is voor de eerste maal niet gelukt en wordt mede veroorzaakt door de krapte op de 
arbeidsmarkt en het specifieke karakter van de functie. Om die reden is uiteindelijk besloten om de 
procedure uit te besteden aan JS Consultancy. Er volgt een dringend pleidooi om altijd eerst prioriteit 
te geven aan een selectieprocedure geïnitieerd door het bestuur.   
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Tot slot wijst Hans Logtens op het feit dat er inmiddels zo’n € 23,-- als reservering per lid in kas zit en 
vraagt -als in eerdere jaren door anderen-, hoe het bestuur denkt met dit “overschot” om te gaan. De 
waarnemend penningmeester geeft aan dit agendapunt te willen afronden en dat hiertoe onder 
agendapunt 7d van deze vergadering een voorstel van het bestuur volgt. 
 
Voorstel bestuur: de jaarrekening 2021 vast te stellen en het bestuur decharge te verlenen voor het 
financiële beheer en beleid. 
 
Stemming bij acclamatie wijst uit dat de jaarrekening 2021 wordt vastgesteld.  
 
Daarmee wordt tevens vastgesteld dat het bestuur van Sportvisserij Limburg decharge voor het 
financiële beheer en beleid wordt verleend.  
 
De waarnemend penningmeester dankt de aanwezige besturen voor het vertrouwen in zowel het 
bestuur als de medewerkers. 
 
7d. Begroting 2022 
Bespreken voorstellen beleid algemene reserve 
De waarnemend penningmeester ligt toe dat de kascommissie aanbevelingen aan het bestuur heeft 
gedaan met betrekking tot de resultaatbestemming 2021 en het nemen van voorzieningen op de 
algemene reserve en tevens heeft verzocht dit onderwerp op de agenda van de Algemene 
Ledenvergadering te plaatsen. Het bestuur heeft de aanbevelingen van de kascommissie besproken in 
haar AB-vergadering waarna de volgende voorstellen aan de leden worden gedaan. 

1. Voorstel financiële ondersteuning verenigingen bij het aanpassen van de statuten bij de notaris in 
het kader van de WBTR 
Verenigingen hebben tot juli 2026 de tijd om deze aanpassingen te laten doen. Dit betreft een viertal 
punten. Deze zullen bij het aannemen van het voorstel in een later stadium nader aan de leden worden 
toegelicht. Een vereniging kan zelf een notariskantoor kiezen. De helft van de notariskosten wordt 
vergoed. Mogelijk maakt een vereniging tegelijk ook gebruik van het moment om hun statuten te laten 
upgraden. Verenigingen die de WBTR-aanpassingen reeds hebben laten opnemen in hun statuten, 
kunnen ook nog aanspraak maken op de vergoeding. Aan de vergoeding wordt wel de verplichting 
verbonden om de factuur en de bijgestelde statuten aan Sportvisserij Limburg toe te sturen. Daarna 
ontvangt men de vergoeding.  
Totaal te reserveren bedrag € 45.000,-- 

 
2. Herinrichting viswater  
De leden wordt geadviseerd goed te kijken naar de inrichting van het viswater. Enerzijds kunnen de 
vluchtgebieden uitstekend dienen als paaigebied voor de vis en een veilige omgeving ter bescherming 
van de vis. Daardoor blijft een gezonde visstand behouden, zodat uitzet van vis minder noodzakelijk zal 
blijken te zijn. Ook kan herinrichting worden aanbevolen ter bescherming tegen aalscholvers. Advies 
over herinrichting alsook een bijdrage daarin kan bij Sportvisserij Limburg worden aangevraagd. Dit wel 
met een maximumbedrag per vereniging. Bij subsidieaanvragen kan tevens door Sportvisserij Limburg 
worden gevraagd naar inzage in financiën van de vereniging, indien daar aanleiding toe is. Een en ander 
zal nog nader worden uitgewerkt en met de leden worden gecommuniceerd indien het voorstel wordt 
aangenomen.  
Totaal te reserveren bedrag € 50.000,-- 

 
3. Raadzaam wordt door het bestuur geacht van de algemene reserve in ieder geval te stellen op  
€ 450.000,-- (circa tweemaal de jaarsalarissen van de medewerkers te reserveren t.b.v. doorbetaling 
salarissen en huisvesting in geval van onvoorziene omstandigheden).  
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4. Aan het dan resterende bedrag kan een nog nadere bestemming worden gegeven, zoals de 
intensievere aankoop van visrechten, met mogelijk een spreiding over meerdere jaren.  
De waarnemend penningmeester vraagt of de leden kunnen instemmen met de gedane voorstellen.  
Stemming bij acclamatie wijst uit dat de gedane voorstellen door de leden zijn aangenomen.  
Deze worden binnenkort nader uitgewerkt en aan de leden toegezonden. 
 
Instemmen met begroting 2022 
De waarnemend penningmeester licht toe dat het begrotingsoverzicht 2022 op 23 april jl. aan de leden 
is verzonden. 
 
De voorgestelde begroting 2022 sluit met een positief resultaat van € 51.140,--.  
 
De waarnemend penningmeester vraagt de vergadering of zij kan instemmen met de gedetailleerde 
begroting en stelt vast dat de vergadering bij acclamatie instemt met de begroting 2022. 
 
Communicatie 
Aansluitend op de bevindingen van de Kascommissie geeft de waarnemend penningmeester aan dat 
alle “stevige” begrotingsoverschrijdingen en begrotingsonderschrijdingen worden vastgelegd in notulen 
van AB-vergaderingen en waar noodzakelijk tussentijds aangereikt aan de Kascommissieleden. 
 
Agendapunt 8: Samenstelling bestuur Sportvisserij Limburg  
8a. Rooster van aftreden bestuursleden Sportvisserij Limburg  
Bestuurslid Dieter Breuer is aftredend als bestuurslid en stelt zich opnieuw herkiesbaar. 
                                                                                                                                                                 
Voorstel bestuur: Dieter Breuer herbenoemen als bestuurslid van Sportvisserij Limburg met ingang van 
30 mei 2022. 
 
Dieter Breuer wordt bij acclamatie herbenoemd als bestuurslid. Met het voorgestelde rooster van 
aftreden wordt ingestemd. 
 
8b. Opvolging penningmeester 
De waarnemend voorzitter licht toe dat we in de persoon van Colan van der Neut (38) een opvolger van 
de tussentijds afgetreden penningmeester hebben gevonden. Colan zal eerst een jaar als kandidaat 
penningmeester en in samenspraak met de waarnemend penningmeester zijn taken vervullen. Het 
bestuur had de kandidaat penningmeester graag aan de leden voorgesteld, maar Colan van der Neut 
geniet momenteel van zijn reeds geplande vakantie.  
 
Agendapunt 9: Organisatieontwikkeling Sportvisserij Nederland  
De voorzitter blikt terug op de periode van juni 2021 tot heden. 
Er zijn inmiddels vele bijeenkomsten geweest, alsook de nodige vergaderingen, er is veel mailverkeer 
geweest en op bilaterale wijze onderhandeld om toch gezamenlijk op één lijn te komen. Hierin zijn veel 
uren gestoken door het bestuur om de wens van de hengelsportverenigingen in te willigen. Deze wens 
betrof o.a. de autonome status van de federatie (filterende werking, dicht bij de sportvisser en de 
vereniging, basiskennis van onze unieke provincie met heel veel grens en vijververenigingen). 
Sportvisserij Limburg was niet de enige federatie die onderhandelde, ook andere federaties deden dit 
waardoor er uiteindelijk een doorbraak kwam en men zich beperkte tot het uitrollen van scenario 2, het 
onderzoeken van bestuurlijke veranderingen onder scenario 3 en het accorderen van het 
dubbellidmaatschap onder scenario 4.  
 
Op 14 maart stemden de leden van Sportvisserij Limburg tegen scenario 3. Door de contacten met 
andere federaties en onderhandelingen achter de schermen wist het bestuur dat men hierin niet alleen 
stond. Van belang, want als eenling had de federatie geen kans gehad om de federatieve wensen te 
vervullen. Tussen de extra Algemene Ledenvergadering van Sportvisserij Limburg op 14 maart en de 
Algemene Ledenvergadering van Sportvisserij Nederland op 19 maart jl. is veel gebeurd.  
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Er is contact geweest met de andere federaties om tot een eensluidende conclusie te komen en een 
verantwoorde stap te maken, een verantwoordelijke stap niet alleen naar de hengelsportverenigingen, 
maar ook naar alle medewerkers van de federaties en Sportvisserij Nederland. 
Men was zich terdege bewust van mogelijke frustratie bij het niet kunnen doorgaan van verdere 
ontwikkelingen en het gegeven dat dit spanningen veroorzaakte bij medewerkers. Bij diverse 
medewerkers in den lande werd gezien dat deze onzekerheid ervoor zorgde dat sommigen al een andere 
baan aanvaardden.  
 
Tijdens de extra Algemene Ledenvergadering van Sportvisserij Nederland op 19 maart heeft de 
afvaardiging van het bestuur van Sportvisserij Limburg een stemverklaring afgelegd die het gevolg was 
van de afspraken zoals gemaakt tijdens de extra Algemene Ledenvergadering van de federatie op 14 
maart. Sportvisserij Oost-Nederland en Sportvisserij Zuidwest Nederland zaten op dezelfde lijn, 
zodoende werd niet akkoord gegaan met het dan voorliggende voorstel. 
 
Tijdens de schorsing bespraken alle federatieve voorzitters en bestuurders de ontstane situatie. Er 
waren twee opties; het hierbij laten en Sportvisserij Limburg door tegen te stemmen te isoleren of met 
een door alle federaties gedragen tegenvoorstel akkoord te gaan, inhoudende dat de federaties 
minimaal twee portefeuillehouders leveren, de zekerheid blijft dat de federaties autonoom blijven en 
hun filterende werking kunnen blijven uitvoeren. Tijdens deze schorsing is er overleg geweest met de 
andere bestuursleden van Sportvisserij Limburg, is door hen bestuurlijke verantwoordelijkheid genomen 
en is het tegenvoorstel mede door Sportvisserij Limburg ingediend. 
 
Dit alles had wel tot gevolg dat de afspraak die tijdens de Algemene Ledenvergadering van 14 maart 
was gemaakt niet kon worden nagekomen. De afspraak was dat een eventueel voorstel eerst 
kortgesloten zou worden naar de eigen achterban. Dit is niet gebeurd, omdat de federatieve 
vertegenwoordiging overtuigd was van het feit dat dit voorstel kon rekenen op de goedkeuring van de 
aangesloten verenigingen. De wens was immers dat de federatie autonoom zou blijven en dat de 
federaties inspraak kunnen blijven behouden in het landelijk beleid. Dit is wat afgedwongen is. 
 
Kwalijk is wel dat de communicatie na 19 maart beneden peil was. Gevraagd is of de 
koepelorganisatie een duidelijk communiqué kon laten uitgaan waarin elke sportvisser en 
hengelsportbestuurder kon zien wat er was afgesproken. Het federatieve bestuur wilde het risico 
vermijden dat elke federatie apart een communiqué zou uitbrengen in mogelijk verschillende 
bewoordingen, dit zou tot verwarring kunnen leiden. Dit is helaas niet gebeurd, omdat men meende dat 
het duidelijk genoeg was terug te zien in de “gestreamde” uitzending van de Algemene 
Ledenvergadering van Sportvisserij Nederland. Het bestuur van Sportvisserij Limburg kan zich goed 
voorstellen dat de verenigingsbestuurders hierin teleurgesteld zijn. Voorzitter Gramsma onderstreept 
dat het hem en zijn collegae bestuursleden oprecht spijt dat dit zo gelopen is. 
 
De voorzitter sluit af met de positieve woorden blij te zijn met het behaalde resultaat. De federatie is 
zeer betrokken bij de uitrol, in de werkgroepen is zowel de manager bedrijfsvoering alsook het bestuur 
vertegenwoordigd. Ook zullen de overleggen met de federatieve voorzitters blijven plaatsvinden waar 
eveneens een vinger aan de pols wordt gehouden. 
 
Vraag vanuit de vergadering: op welke wijze gaat het dubbellidmaatschap geëffectueerd worden. 
Voorzitter van het landelijk bestuur, Marjan van Kampen, geeft hierover uitleg. Vooraf geeft zij in 
aansluiting op de toelichting van voorzitter Gramsma de bevestiging dat de communicatie na de 
Algemene Ledenvergadering van Sportvisserij Nederland inderdaad anders had moeten verlopen en 
haar excuses hiertoe aanbiedt. Aangaande het dubbellidmaatschap merkt zij op dat invoering hiervan 
al sinds langere tijd een wens was van vele hengelsportverenigingen alsook de federaties om juridisch 
sterker te staan. De sportvisser blijft hoe dan ook lid bij de hengelsportvereniging, maar wordt indirect 
ook lid van Sportvisserij Nederland. Bij ongewenste gedragingen kan de hengelsportvereniging dit 
melden bij de federatie en het doorgeven aan Sportvisserij Nederland, waarna de VISpas al dan niet 
voor langere tijd kan worden ingetrokken. Ook lid worden van een andere vereniging kan dan niet meer.  
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Het betreft dus een methode om ervoor te zorgen dat de hengelsport verschoond blijft van zaken 
waartegen momenteel juridisch niets kan worden gedaan. Dat het dubbellidmaatschap er binnen 
afzienbare tijd komt, is een feit. Op dit moment zoekt men echter nog een en ander uit over bijvoorbeeld 
hoe om te gaan met de Voorlopige Bewijzen van Lidmaatschap. Daarnaast dient ook goed te worden 
gekeken naar de privacywetgeving. 
Voorzitter Gramsma dankt Marjan van Kampen voor haar heldere toelichting. 
 
André Reumkens, HSV Strijthagen Landgraaf, merkt in aansluiting op vorenstaande op dat er nog veel 
verenigingen zijn met gedateerde reglementen waardoor men juridisch vaak geen kant op kan. Het is 
ook een taak van het bestuur van Sportvisserij Limburg om verenigingen te wijzen op het in orde hebben 
van dergelijke zaken.  
 
Loek Groenendijk, HSV V.I.N. Nuth, geeft aan met het toch aannemen van scenario 3 alsook scenario 
4 (dit laatste is reeds vastgesteld tijdens de extra Algemene Ledenvergadering van 14 maart jl.), dat 
hiermee een bepaald doel bereikt is. Waar hij echter benieuwd naar is, is dat voortdurend wordt gezegd 
dat scenario 5 niet meer bestaat. Hij zou graag bevestigd willen zien in de notulen van Sportvisserij 
Nederland dat men dit scenario heeft geschrapt.  
Voorzitter Arie Gramsma geeft aan dat hij de vraag logisch vindt en legt uit dat nu aan de slag wordt 
gegaan met de scenario’s waarover reeds besluitvorming heeft plaatsgevonden. Vervolgens gaan zowel 
de hengelsportverenigingen als de federaties naar de resultaten kijken. Mocht het toekomstig zo zijn 
dat opnieuw over scenario 5 wordt gesproken, zijn het de hengelsportverenigingen die hebben 
aangegeven dat de tijd daar rijp voor is. Voor nu is het van belang om scenario 2 uit te rollen, te kijken 
hoe het nieuwe bestuur functioneert, op welke wijze kan de federatie meepraten tijdens de Algemene 
Ledenvergadering, hoe wordt het dubbellidmaatschap ingevoerd etc.  
Vastleggen dat scenario 5 nooit (meer) aan de orde zal zijn, is nu niet onderwerp van de verslaglegging. 
 
Hans Logtens, HSV De Goede Hoop Blerick, geeft aan de hand van de toelichting van Marjan van 
Kampen aan, dat hij het creëren van sanctiemogelijkheden op deze manier omarmt. Tevens wenst hij 
uit te spreken dat iedereen van de aanwezigen de excuses van voorzitter en bestuursleden kan 
aanvaarden tijdens de behandeling en afhandeling van het onderwerp. Niet alleen kritisch volgen en 
vasthoudendheid is belangrijk bij een zaak, maar ook flexibiliteit waar nodig.    
 
Agendapunt 10: Algemene Ledenvergadering Sportvisserij Nederland   
De agenda en de stukken ten behoeve van de Algemene Ledenvergadering van Sportvisserij Nederland 
op zaterdag 11 juni 2022 zijn in te zien op de website van Sportvisserij Nederland. Mochten er nog 
vragen en/ of opmerkingen zijn naar aanleiding van de agenda kunnen deze ook aan het bestuur van 
Sportvisserij Limburg worden doorgegeven.   
   
Agendapunt 11: Datum Algemene Ledenvergadering 2022 van Sportvisserij Limburg 
Voorstel bestuur: 
de Algemene Ledenvergadering te houden op: maandag 22 mei 2023, aanvang 19.30 uur.  
 
Ingestemd wordt met het voorstel om de Algemene Ledenvergadering in 2023 te houden op maandag 
22 mei 2023. 
 
Agendapunt 11: Mededelingen 
De voorzitter attendeert de aanwezigen op onderstaande zaken. Enkele mededelingen zullen tevens 
worden opgenomen in de begin juli te verschijnen nieuwsbrief van Sportvisserij Limburg. 
 
Schoonmaakacties 
Afval langs het water is een groot probleem. Door het toenemende aantal recreanten in het 
Maasplassengebied is het de afgelopen jaren steeds drukker geworden langs de waterkant en wordt er 
helaas meer afval in de natuur achtergelaten. De meeste recreanten zijn natuurmensen, die houden 
van een schone omgeving en nemen na afloop van vertier aan de waterkant hun afval mee. Toch is er 
ook een groep die het niet zo nauw neemt met de regels en afval achterlaat.  
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Een deel van het afval is gerelateerd aan de sportvisserij. Voorbeelden van dergelijke artikelen zijn 
vislijn, pierenbakjes en maïsblikjes. Afval hoort niet in de natuur. Daarom is het van belang om 
visstekken schoon te houden, zodat recreanten en vissers ook in de toekomst gebruik kunnen blijven 
maken van de mooie visoevers die Limburg rijk is. Er is al best een behoorlijk aantal verenigingen dat 
haar verantwoordelijkheid hierin neemt en zelf zorgt voor het opruimen van een stukje oever.  

In dit kader is het goed om te weten dat gemeenten deze initiatieven vaak willen ondersteunen en 
bijvoorbeeld willen zorgen voor het ophalen en afvoeren van het afval.  

Daarnaast neemt Sportvisserij Limburg ook deel aan de Maas Cleanup. Dit initiatief waarbij ook het 
bedrijfsleven betrokken is, streeft naar een zwerfafvalvrije omgeving. Het is de bedoeling dat dit initiatief 
de komende jaren verder groeit. Ook Limburgse hengelsportverenigingen kunnen zich actief inzetten 
binnen het project. Hengelsportverenigingen kunnen in samenwerking met de initiatiefnemers en 
Sportvisserij Limburg zelf opruimprojecten opzetten. De federatie is tevens sponsor van het project 
Maas Cleanup. 

Voorlichtingsavonden visvijverbeheer 
De voorlichtingsavonden vijsvijverbeheer vinden plaats op 13 en 16 juni 2022. 
Opgeven kan via cursussen@sportvisserijnederland.nl.  

BOA’s gezocht ter versterking van het BOA-team van Sportvisserij Limburg 
Op dit moment beschikt Sportvisserij Limburg over een BOA-team dat bestaat uit 5 vrijwilligers. Gelet 
op de grootte van de provincie en de noodzaak van het uitvoeren van voldoende controle en handhaving 
is het wenselijk als het team wordt uitgebreid naar 8 BOA’s. Meer info kan worden verkregen via 
tbo@sportvisserijzwn.nl bij Rian de Jong. 

Vrijwilligers gezocht 
Ten behoeve van de werkgroep Doelgroepen alsook voor de diverse opruimacties worden vrijwilligers 
gezocht. Informatie hierover kan telefonisch via 0475-350053 of per mail worden opgevraagd via 
andres@sportvisserijlimburg.nl bij Andres de Rouville. 

Jeugdkarperdagen 
Deze vinden plaats op 25 juni 2022 bij HSV Wijnandsrade en op 17 september 2022 bij HSV St. Petrus 
Herkenbosch. 
 
Visrechten 
Indien u iets verneemt over visrechten die beschikbaar voor de verkoop zijn, kunt u dit telefonisch via 
0475-350053 of per mail melden via jorg@sportvisserijlimburg.nl aan Jorg Nelissen. 
 
Voordelen van het verwerven van visrechten: 

- voor altijd verworven recht; 
- zelf de visserijvoorwaarden kunnen bepalen; 
- geen huur meer, goede investering. 

 
Verzekeringen 
De verenigingen wordt nogmaals verzocht te blijven denken aan het belang van goed verzekerd zijn. 
Informatie hierover kan telefonisch via 0475-568539 of per mail via patricia@sportvisserijlimburg.nl bij 
Patricia Koelen worden verkregen. 
 
Project Samen Vissen 
Het project Samen Vissen is ook dit jaar weer van start gegaan. Binnen dit project worden door 
Sportvisserij Limburg hengelsportverenigingen in contact gebracht met zorginstellingen, zodat er 
gezamenlijk hengelsportactiviteiten kunnen worden ontplooid. Informatie hierover kan telefonisch via 
0475-350053 of per mail via andres@sportvisserijlimburg.nl bij Andres de Rouville worden opgevraagd. 

 
Project Paling Over De Dijk (PODD) 
In het kader van het Nederlandse Aalherstelplan worden door DUPAN projecten uitgevoerd voor het 
verbeteren van de uittrek van schieraal uit Nederland. Deze projecten behelzen het voor 
migratieknelpunten wegvangen van schieraal om ze na het knelpunt weer uit te zetten. De sportvisserij 
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is gevraagd tegen een vergoeding te controleren bij het verplaatsen van de schieralen door de 
beroepsvissers. Sportvissers kunnen zich voor deze controleactiviteiten opgeven. In de in juli te 
verschijnen nieuwsbrief van Sportvisserij Limburg wordt hierover meer info verstrekt. 
 
Website en social media Sportvisserij Limburg 
Nieuws en aankondigingen van activiteiten kunnen door de verenigingen worden gezonden aan 
andres@sportvisserijlimburg.nl, zodat er door het bureau voor extra PR kan worden gezorgd. Samen 
maken we de hengelsport beter zichtbaar en zichtbaar beter. 
 
Alvorens naar het laatste agendapunt over te gaan, meldt de voorzitter dat op zaterdag 28 mei jl. nog 
een paar heuglijke feiten zijn gevierd bij HSV De Forel Reuver. Daar vond de feestelijke opening van de 
uitbreiding van de vijvers genaamd Roversheideplas plaats. Tevens werden er twee vrijwilligers van de 
vereniging onderscheiden. Jos Muisers kreeg voor al zijn verdiensten voor de vereniging uit handen van 
de federatievoorzitter een Gouden Speld van Verdienste uitgereikt en Wiel Hoeijmakers ontving voor 
zijn inspanningen een verdiende Bronzen Speld van Verdienste. In het bijzijn van hun partners werden 
de heren aangenaam verrast. Ter vergadering wordt luid geapplaudisseerd voor beide heren, maar ook 
voor alle vrijwilligers die zich zo inzetten en de sportvisserij zo’n warm hart toedragen. 
 
Agendapunt 12: Rondvraag 
Hans Logtens, HSV De Goede Hoop Blerick, complimenteert het team voor de prima verzorgde stukken 
ten behoeve van deze ALV en dankt zowel het bureauteam als het bestuur voor de inzet in het afgelopen 
jaar, waarin men behoudens alle reguliere activiteiten opnieuw te maken kreeg met beperkende 
omstandigheden door corona, extra werk had te verrichten door het hoogwater en ook nog een 
verhuizing te regelen had.  
 
Hij dankt ook Marjan van Kampen voor haar komst naar Limburg en wenst haar bestuur een goede 
greep in toekomstige ontwikkelingen bij Sportvisserij Nederland.  
 
Tot slot merkt hij op dat wij hier allemaal samen zijn voor het behoud van een prachtige sport, deze 
moet onverkort behouden blijven voor álle sportvissers. Voorzitter Gramsma dankt Hans voor zijn 
afsluitende woorden. 
 
Thijs Belgers geeft aan dat hij de leden enkele jaren geleden heeft gevraagd welke vereniging binnen 
haar ledenbestand wedstrijden met loodvrij materiaal vist. Destijds betrof dat nog geen enkele 
vereniging. De portefeuillehouder Water- en visstandbeheer is zelf een voorvechter van het loodvrij 
vissen. In de eigen regio, de omgeving van het Roerdal, loopt Thijs dan ook voorop en heeft hij het 
loodvrij vissen al enige jaren geleden geïntroduceerd. Hierin is een prima samenwerking ontstaan met 
Sportvisserij Nederland alsook met de Zeeuwse firma Modified Materials welke duurzame materialen 
van ijzer gecombineerd met polymeer maakt. Op de Roer zijn hier goede ervaringen mee opgedaan. 
Vanavond stelt Thijs nogmaals de vraag welke vereniging inmiddels loodvrije wedstrijden organiseert. 
In navolging van destijds zijn er ook nu nog geen verenigingen aanwezig die de vraag bevestigend 
beantwoorden. In 2027 wordt het vissen met lood volledig verboden. Met uitzondering van het 
dobbervissen zijn voor iedere discipline momenteel goede alternatieven aanwezig. Soms kosten deze 
iets meer, maar gelet op ieders gezondheid en in ieders belang alsmede het feit dat er straks een verbod 
zal zijn, moeten wij hier nu toch op gaan overstappen. Er ligt nog een uitdaging voor de fabrikanten en 
winkeliers om ook de wedstrijdvissers de juiste alternatieven te gaan bieden, maar de overige disciplines 
van de hengelsport kunnen allen al goed met loodvrije materialen vissen. Sportvisserij Limburg zal de 
komende tijd veel aandacht aan besteden aan het stukje bewustwording en het loodvrij vissen verder 
stimuleren, zodat eenieder er over 4,5 jaar klaar voor is. 
 
In aansluiting op de woorden van Thijs Belgers benadrukt de voorzitter dat de hengelsport onder een 
vergrootglas ligt. Wij zullen samen de verantwoordelijkheid moeten nemen om te zorgen dat wij nog 
tot in lengte van jaren kunnen genieten van onze mooie sport. 
 
Geconstateerd wordt dat er verder geen vragen zijn.  
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Agendapunt 13: Sluiting door de voorzitter 
De voorzitter geeft aan dat als er gedurende het jaar vragen zijn iedereen wordt uitgenodigd deze te 
stellen. De leden van het bureauteam alsook de bestuursleden van Sportvisserij Limburg zijn makkelijk 
bereikbaar en staan voor de leden klaar. Daarnaast vinden wij contactmomenten met de verenigingen 
belangrijk en waardevol.  
   
Ter afronding bedankt voorzitter Gramsma de bezoekers van de Algemene Ledenvergadering voor hun 
aanwezigheid, aandacht en inbreng en wenst iedereen wel thuis.  
De vergadering wordt om 21.40 uur gesloten. 
 
Roermond, 22 mei 2023 
 
 
de notuliste,   de voorzitter,  
 
 
P. Koelen   A. Gramsma  


